
PROTOK6L Nr v[u2019
z sesji Rady_Gminy Rybno odbytej w dniu 10 maja 2019 r.

w sali OSp w Rybnie pod przewodnictwem
Pana piotra Kornatowskiego _ pz6wodniczqcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowara -^Ew.a soboczynska - Inspektor ds. obsrugi Rady i Kadr,
ZastQpca Kierownika UzQdu Stanu Cywilnego w tjrzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:30, zakoficzon o o godz.11:25

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 15 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt cminy
2.Pani Zdzigawa l<anicz - Skarbnik Gminy

3.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu

4.Soltysi - lista obecnosci stanowi za+qcznik do protokolu

Porzqdek sesji:

Ad,l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
Obrady Vlll sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 1O:30 Pan Piotr Kornatowski pzewodniczacv

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomoce uzedzen
nagrywajEcych dzwiQk.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzif, ze po sprawdzeniu listy obecnosci,
na sali znajduj sie 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwaf.

Ad.3,Ustalenie porzadku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil pozqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

3.Ustalenie porzedku obrad.

 .Przyiecie protokolu z Vll sesji Rady cminy Rybno.

5.Podjgcie uchwal w nastepujecych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na tata 2019_2032;
2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2019 rok;
3) udzielnie pomocy finansowej dla Wojew6dztwa Warminsko-Mazurskiego na dofinansowante
Programu naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 530.
6.Wolne wnioski i zapytania,

T.Zamkniecie posiedzenia.

Kierujec nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzadku obrad.



Wnioskow o zmianQ porzqdku obrad: nie wniesiono

NastQpnie poddal pod glosowanie porzadek obrad'

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymuiecych sie" - 0

przyi?la porzqdek obrad Vlll sesii Rady Gminy.

lmienny wykaz gicsowania nad przyjqciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik do protokotu'

Ad.4.PJzviecie orotokofu z Vll sesii Radv Gminv Rvbno

Przewodniczecy Rady poinformowal, ze protokol z Vll sesji zostal wylozony do wglqdu i do

czasu rozpoczecia sesji nie zlozono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek

do przedlo2onego projeKu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z Vll sesji Rady Gminy'

RadaGminywg|osowaniujawnymnaustawowysktadRady.|5RadnychwobecnoscilS
Radnych glosami:

',,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrrymujqcYch siQ" - 0
przyiela protokol z Vll sesji Rady Gminy'

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem porzqdku obrad stanowi zalqcznik do protokotu.

Ad.5,Podiecie uchwal w nastepuiacvch sprawach

1) zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2019-2032:

przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego Bogdana wantowskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwafy'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly'

Pytan nie wniesiono.

PzewodniczqcyRadyzamkna|dyskusje.Poodczytaniuprojektuuchwa|ypzezWicepzewodniczqcq

Rady, poddal go Pod glosowanie. 
)



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci i5
Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstzymujqcych sie,,
podiQfa uchwalQ Nr vrrr/57/2019 w sprawie zmiany wieroretniej prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 2019-2032.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz g tsowania nad projektem uchwaly stanowi za+ cznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rybno na 2019 rok

Przewodniczqcy Rady- Pan piotr Kornatowski zwrocit sie do Radnego Bogdana wantowskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny -Bogdan Wantowski przedstawil opinig komisji stalych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Przewodniczqcy Rady - Pan piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepzewodniczqce
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady is Radnych w obecnoSci 15
Radnych, gfosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-1 - ,,wstrzymujqcych siq,'
podieh uchwafe Nr vlll/58/2019 w sprawie zmian w bud2ecie cminy Rybno na 20{9 rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
lmienny wykaz glcsowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

3) udzielnie pomocv finansowei dla Woiew6dztwa Warmirisko-Mazurskieqo na dofinansowanre
Proqramu naorawczeqo droqi woiew6dzkiei nr 539.

Przewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cif sig do Radnego Bogdana wantowskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdana Wantowskiego pzedstawil opinie komisji stalych o prolekcie uchwafy.
Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusie nad projektem uchwary.

Pytan nie wniesiono.



PzewodniczEcyRadyzamknqldyskusje.Poodczytaniuprojektuuchwa|yprzezWiceprzewodniczqcq

Rady, poddal go Pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 15

Radnych, gl,osami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-{ - ,,wsttzymuiqcych sie"
poaiii. u"i,""6'tir v uig/2019 w sprawie udzietenia pomocy finansowej dla woiew6dztwa

Warmi sko-Mazurskiego na dofinansowanie Programu naprawczego drogi woiew6dzkiej nr

538.

Uchwa+a stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu'

Ad.T.Wolne wnioski i zaPvtania.

Glos zabrali:

Wojt -Pan Tomasz Wqgrzynowski poinformowal, przygotowywanym projekcie studium

zagospodarowania przestzennego dla Gminy Rybno oraz mozliwosci skladania uwag iwniosk6w'

Radny - Pan Grzegorz Januszewski w imieniu radnych zlo2yl skarbnikowi gminy -Pani Zdzislawie

Kaniczgratu|acjezokalipnyznaniaprzezdziennikGazetaPrawna,zaszczyt^egotytu|u,,Skarbnik

2019"

Skarbnik Gminy -Pani Zdzislawa Kanicz podziekowala za wyrazy uznania wskazujqc' 2e to

wyr62nienie jest efektem pracy pracownik6w urzedu'

Soltys Pan Bogdan Kopahski zapytal,:

1\czyw2O2lrokunastepi,wramachprogramunaprawczegodrogiwojew6dzkiejnr53Sprzebudowa

drogi na odcinku Debien - Hartowieci

2) na jakim etapie jest proces planowanej realizacji kanalizacji

WOjt -Pan Tomasz WQgzynowski wyjasnil, i2 rcalizacia programu naprawczego na wskazanym

odcinku zostanie przesunieta w czasie z uwagi na zwigkszony koszt realizacji inwestycji' kt6ry wynika

miedzyinnymizkoniecznosciwykonaniapracgeodezy'inych.Natomiastwzakresiewykonania

kanalizacji, trwa oczekiwanie na rozstrzygniecie konkursu na wykonanie inwestycji'

Softys-PanBogdanKoparlskizapyta|d|aczegozmien:asiewkierunku|ikwidacjibankowychkont

soleckich.



skarbnik Gminy - Pani zdzis+awa Kanicz w odpowiedzi wyjagnila, iz pzepisy prawa miejscowego

eliminujE mozliwosc posiadania konta bankowego przez solectwo. wskazujqc, ze wszelkie operacje
finansowe na zecz danego solectwa muszq znale26 odzwierciedlenie w bud2ecie gminy.

Radny-Pan sylwester Kasprowicz poinformowal o zorganizowanych akcjach charytatywnych przez

grupQ ,,w Rgkach Micdych'. wyrazil podziekowania radnym, kt6zy zaangazowali siQ na rzecz akcji

oraz w6jtowi gminy i kierownikowi osiR w Rybnie. ponadto zwr6cif uwage, aby pzy wykonywaniu
p.zylqczy wodociegowych zachowano wiekszq ostro2nos6 w ingerencie infrastruktury drogowej.

Zapytal "6wnie2, czy istnienia lub istnieje mozliwosc pozyskania Srodk6w z Ministerstwa Sportu na

remont budynku, kt6ry znajduje sie przy stadionie, z przeznaczeniem dla zanEdu klubu pilkarsKlego

..Delfin".

w6jt - Pan Tomasz wggzynowski w odpowiedzi wyjasnif, i2 aktualnie co,az czesciej uwagi na upryw
okresu gwarancyjnego, zabrania sig naruszania infrastruktury drogowej. ponadto skazal, 2e nie

wiadomo czy jest mozliwos6 ubiegania sie o srodki na budynki. wyjasnil procedure ubieganja sie i

finansowania wykonania wskazanej inwestycji.

O godz. 11:15 sale opuscila radna -pani Joanna Slupska. Stan Rady - 14 radnych.

Soltys - Pan Ryszard Podowski poinformowal, i2z uwagi na niewykozystany przez sofectwo material
na wykonanie boiska do pilki pla2owej, istnieje mo2liwo6e przekazania go zainteresowanym
solectwom. zapylal r6wnie2, czy istniej mozliwosc wykonania kanalizacji w miejscowosci prusy.

w6jt - Pan Tomasz wggzynowski w odpowiedzi wyjasnil, iz chwili obecnej nie ma pzygotowanej

dokumentacji technicznej oraz pozwolenia na budowg na wykonanie kanalizacji w m. prusy. zarlwno
miejscowosc Prusy, jak iNowa wies ujQte zostaly w planie koncepcyjnym. podkrestil, iz na chwite
obecne nie przewidziano rozpoczqcia procedury wykonania wskazanej inwestycji.

Radny - Pan Rafal Gniazdowski zwr6cil sie z prosbq o zamieszczenie projektu studium
zagospodarowania przestrzennego wraz z mapami i opisem w gazecie. ponadto zapytal:
- kiedy nale2y spodziewac sie wykonania wiaty w centrum Rybna w ramach funduszu soleckiego;
- czy w ramach rzadowego programu dotyczqcego zapewnienia posilk6w w szkole, gmina aplikowara
o Srodki na zagospodarowanie pomieszczen na stol6wki.

W6jt - Pan Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi wyjasnil w zakresie:

- zamieszczenie projektu koncepcji studium - z uwagi na dos6 skomplikowany charakter sprawy,
zacheca sie mieszkanc6w do osobistego wglqdu do projektu dokumentu;

- tealizacja wykonania wiaty - zagwarantowane na ten cel srodki sq niskie. wobec rego
przeprowadzona zostala rozmowa z soltysem solectwa, o ewentualnq zmiane przedsiewziecia;



- rcalizaqa zedowego programu dotyczqcego zapewnienia posilk6w - wyjasnil, i2 n;e posiada wiedzy

w tej materii. Szczegolowej odpowiedzi udzieli dokladnym sprecyzowaniu zagadnienia. Pokr6tce

pzedstawil zakres realizacji dotychczasowych program6w, miQdzy innymi darmowej zywnosci.

Na tym dyskusje zakohczono.

Ad.T.Zamkniecie obrad.

o godz.11:25 Pzewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego porzqdku

obrad - zamknql obrad Vlll sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protokol zakonczono.

Do niiieiszego protokolu zahcznik fo]malny stanowi nagranie zawierajqce obraz i dtwiek.


